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Abstract (en)
The device has at least one high pressure (3), medium pressure (5) and low pressure (7) stage and at least one steam channel (17) between the
medium and low pressure stages, so that steam can be fed from the medium pressure stage to the low pressure stage. At least one intermediate
superheater (14) in the steam channel can be heated by steam that can be extracted from a flow of steam fed to a further intermediate superheater
(15).

Abstract (de)
Bei einer erfindungsgemäßen Dampfturbine (1) ist ein dampfbeheizter Zwischenüberhitzer (14) vorgesehen, welcher in den Dampfkanal (17)
zwischen der Mitteldruck- (5) und der Niederdruckstufe (7) der Dampfturbine (1) geschaltet ist. Der Heizdampf für den Zwischenüberhitzer (14) ist
dabei bevorzugt der ersten Zwischenüberhitzung entnommen. Mittels der Erfindung ist eine Wirkungsgradsteigerung der Dampfturbine (1) erzielbar.
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